

# EUROPEAN MASTER CHAMPIONSHIP

3<sup>rd</sup> to 9<sup>th</sup> of April 2020



## Campervan parking - Information for competitors

Parking for motorhomes, campers or caravans is not allowed in the Principality of Monaco.

Campervans can be parked in the neighbouring town of Cap D'Ail, on the "Marquets" car park - *Avenue Marquet, 06320 Cap d'Ail, France*, in the designated area, booked by the YCM.

This site is located 2.5km from the YCM, either 10mn by bike or 30mn by foot. The YCM will do its best to arrange shuttles between the campervans area and the Yacht Club de Monaco to facilitate the transfers of the sailors.

Attached map (Appendice 1) shows the forseen area, prebooked for the campervans. The attributed location will be specified in the roadbook available to all competitors one month before the race.

The Yacht Club de Monaco encourages the participants in the European Master Championship to find an alternative accommodation solution, for example apart-hotels, in the immediate vicinity of Monaco, in the neighbouring municipalities of Beausoleil, Cap d'Ail or Roquebrune-Cap-Martin.

Competitors can also benefit from negotiated rates, through the YCM, by contacting [hotels@ycm.org](mailto:hotels@ycm.org)

## Stationnement des camping-cars - Information à destination des concurrents

Le stationnement des camping-cars, campers ou caravanes n'est pas autorisé en Principauté de Monaco.

Les camping-cars pourront être stationnée sur la commune voisine de Cap D'Ail, sur le parking « des Marquets » - *Avenue Marquet, 06320 Cap-d'Ail, France*, dans l'emplacement désigné réservé par le YCM.

Cet emplacement est situé à 2.5km du YCM, soit 10mn en vélo ou 30mn à pied. Le YCM fera de son mieux pour organiser des navettes entre l'aire de stationnement des campers et le Yacht Club de Monaco, pour faciliter le transport des navigateurs.

La carte ci-jointe (annexe 1) montre l'emplacement prévu, réservé à l'avance pour les camping-cars. L'emplacement attribué sera indiqué dans le roadbook mis à la disposition de tous les concurrents un mois avant l'événement.

Le Yacht Club de Monaco encourage les participants à l'European Master Championship à trouver une solution de logement alternative, par exemple les apparts-hôtels, à proximité immédiate de Monaco, sur les communes voisines de Beausoleil, Cap d'Ail ou Roquebrune-Cap-Martin.

Les concurrents peuvent également bénéficier de tarifs négociés, au travers du YCM, en s'adressant à [hotels@ycm.org](mailto:hotels@ycm.org)

## Appendice 1 – Annexe 1

